
SUIS PUDONG NEWSLETTER 
SUIS Pudong offers an opportunity for students to enter a continuum of education from 

Primary through to the end of Secondary to prepare them to become Global’s citizens for 
the 21st century. 
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亲爱的家长： 

欢迎查阅第7期新闻特刊。随着天气的逐渐转凉，寒冷的冬季已悄然而至，装

饰一新的校园里随处可以听到大家的欢歌笑语，欢乐的气氛渲染着整个学校。本周

家长信将与您分享新任命的学生代表发言，很高兴孩子们与大家分享自己的观点、

对未来的展望，以及对今后工作的憧憬。同时，也祝贺本校优秀的游泳运动员在青

浦校区举行的跨校区游泳比赛中取得佳绩！为你们感到骄傲，你们棒极了！让我们

一起期待即将到来12月，这将是充满趣味和活动丰富的一个月！ 

2020-2021学年学生校历更新 

请 您 注 意，明 年 校 历 根 据 政 府 发 布 的 最 新 安 排，进 行 以 下 修 改。 

2021年5月1日至5月5日放假。4月25日星期日和5月8日星期六为工作日。 

重要日期 

● 12月14日-15日 16:00-16:10 小学部在线家长
会

● 12月18日 冬季义卖

→ 上午 - 各年级音乐会 (在线直播)

→ 下午 -  班级活动

→ 正常时间放学

● 12月21日 冬季音乐会 13:30-15:00 (在线直播)

● 12月23日-31日 中国文化周活动

 Ms. Kim Sahi             Ms. Jingyi Gao       

联合校长 小学部常务副主任 
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中国文化周 

首届中国文化周将于12月23日拉开序幕，学校已经收到家长关于活动周是否来

校的信息，若您的安排有任何变化，请于12月11日前告知您孩子的班主任老师以及

副主任高静怡老师(邮箱地址：jingyig.pd@suis. cn)和Matthew Terrana 老师 (邮箱地址：

matthewt.pd@suis. com cn)，谢谢！ 

家长会 

本次家长会将使用ISAMS家长平台、并在线上进行，我们现邀请您进行预约12

月14日或12月15日的家长会（选择一天即可）。 

预约系统将于周二12月8日08:00开放，周五12月11日中午12:00关闭。请注意这是

唯一能够预定本学期家长会的方法，一个家庭只需要使用一个账号预约即可，请不

要重复预约。有关具体步骤，请参考附件指南。请注意会议时间由系统安排，因此

请务必提前做好准备，按照预定的时间参加会议。 

如您仍未注册家长平台，请尽快联系钱老师帮助注册：charlieq.pd@suis.com.cn 

冬季义卖活动 

令人翘首以盼的冬季义卖活动将于12月18日举行，当日学生捐赠25元，即可穿

上圣诞服装、并得到一本当天的“活动护照”。 

更多细节，请参考之后我们会发送的冬季义卖家长信。 

mailto:charlieq.pd@suis.com.cn


“游”出精彩，“泳”动青春 

协和浦东校区游泳小将勇创佳绩 

2020年11月14日，2020年协和教育集团跨校区游泳比赛在协和青浦校

区游泳馆举行。来自浦东、虹桥、青浦、万源和尚音5所校区共210名游

泳小将参加了此次比赛。 

 

 

 

 

学校非常重视此次比赛，为了保证学生在比赛中发挥出最佳状态，

赛前还特别安排了5次集训，经过教练的现场指导，选手们的水平得到了

再一次提高。比赛前一天，我们荣幸地邀请到了G4 Panda Joy的爸爸，他

是一名专业游泳教练，曾参加过全国游泳比赛并获得冠军。他为选手们

进行了赛前心理指导、讲解比赛详细规则及相关注意事项等等，帮助选

手们建立了自信心。 
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比赛现场热闹非凡。赛前，选手们摩拳擦掌，士气高昂；赛中，你

追我赶，“泳”往直前。良好的竞技状态充分展示了浦东校区小选手们

力争上游、锐意进取的精神风貌。 

经过激烈的角逐，小选手们奋勇拼搏，取得了10金5银5铜的傲人战绩。获

得四、五、六名总计21个。在团体赛中，五年级组4 x 50米自由泳接力荣获第

二名。 
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在我校本周举行的全校升旗仪式中，两部校长对所有获奖并参与此

次比赛的选手们进行了全校表彰仪式。 

热烈祝贺全体获奖同学，感谢家长志愿者李一馨妈妈和于靖宁爸爸的

倾力协助，以及国际部带队老师刘毅老师, 感谢他们的辛苦付出！ 
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2020年协和集团小学生游泳比赛 

ISP获奖名单  

姓名 Name 班级 Class 项目 Events 

万米 G1D 25米蛙泳第四名 

叶又朋 G1L 
25米自由泳浮板打腿第六名 

25米自由泳第五名 

钱炜栋 G2P 
25米蛙泳浮板打腿第六名 

25米自由泳浮板打腿第五名 

罗浩轩 G3L 

25米蛙泳第一名 

25米自由泳第二名 

25米仰泳第一名 

易子云 G3P 25米蛙泳浮板打腿第三名 

薛丁闻 G3D 
25米蛙泳第五名 

25米自由泳第三名 

彭珈芙 G3L 25米自由泳浮板打腿第五名 

杨易灵 G3D 25米蛙泳浮板打腿第六名 

于靖宁 G4P 

50米蛙泳第五名 

50米自由泳第二名 

50米仰泳第三名 

李一馨 G4P 25米蝶泳第五名 

任轩霆 G4P 50米仰泳第六名 

张镇宇 G5L 
25米蝶泳第六名 

50米仰泳第四名 

朱子湉 G5D 50米蛙泳第六名 

戴以恒 G5P 50米仰泳第六名 

胡若谷 G5L 50米自由泳第四名 

五年级4*50米自由泳混合接力比赛    第二名 
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近期新闻特刊将陆续与您分享 

Student Voice 1 
I have been in SUIS for nearly two years, and I cherish this time very much. From  
unfamiliar to now, let me grow up on the road and more beautiful memories. Our daily 
school life is very substantial, the curriculum is also very rich. I like science class best. Every 
unit will learn all kinds of scientific knowledge and do  experiments by  myself. I am very 
satisfied at the moment of success. Every semester we will learn new instruments in Music 
class. The most rewarding thing is to learn how to sing while playing. In SUIS, you don't 
have to worry about your spoken English. You are immersed in the ocean of English every 
day. In order to allow students to participate i n it, teachers o f various disciplines will 
encourage us with dolls, and these dolls we will try our best to earn as babies, in order to 
collect enough gifts we want. In such a pure environment, there is no need to worry about 
not making friends, but it is easier to make excellent friends. When you see the students 
are working hard in the atmosphere, you are not good will be very difficult.  
This is our happy big family, can let you leave good memories in primary school. 

——Una Liu G5 Tiger 

I love SUIS Pudong. The teachers, the schoolmates, the classrooms and the playgrounds are 
all filled with happiness. 
Maybe some children don't like to go to school.  I, as a very lucky student learning in SUIS 
Pudong, love to go to school. I think all of the students in our nice and warm school are 
looking forward to going to school everyday, meeting our friends, our teachers and getting 
lots of joy.  
SUIS has a lot of brilliant and fun activities for us to attend. For example, when we start 
school in September, there is a perfect fair for this season -- the "Summer Fair"!  Field trips 
are also available in different seasons. The field trip locations are based on what we are 
learning recently. We look forward to go on field trips with our friends. 
All of above, make us feel very happy in learning in SUIS Pudong. As the school thought 
says: "That as many hands build a house, so many hearts build a school." 

——Ino Zhang G5 Panda 
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SUIS had always had wonderful teachers and students, 
and the interaction between them is even more      
wonderful than you can imagine. A teacher would talk 
calmly to students that are in his/her own class. If a      
student have any questions, he/she will always be free 
to raise their hand, and if any children still had doubts 
about the subject they had studied during class, they 
are very welcomed to go to the teachers desk and ask 
for more guidance. 

——Michael Mi G5 Dragon 

As a student of SUIS Pudong, I love my school life and am proud of my school. 
I learned a lot in the school, not only main courses (Chinese, English,..) but also many other 
lessons like Art and ICT. The teachers use different ways to teach us. Sometimes they perform 
to explain what we don't understand. We have different "theme" weeks to practise what we 
learned and show our talents. "Science week" and "Story competition" are my favorite ones. 
SUIS also gived me many chances to show my social talents. In the vote of prefect & house 
captain, I learned to present myself with confidence in front of teachers. As a prefect and a 
house captain, I have chances to support school activities and contribute my ideas to make 
school life better. 
I really like my school life in SUIS. I will study harder and continue to contribute my talents in 
school life. 

——Emilie  G3 Panda 

I love this school because the school is nice and beautiful .  In our school,We have toy house.’ 
Canteen and bathrooms .l also love our classroom.I love our classroom because it is beautiful 
and nice .also I like our teachers because they are kind and friendly. My favourite parts isPE 

Class, because we learn  gymnastics. 

——G1 Panda Roger 

I really like our school for many reasons. First, students and teachers live in peace in the 
school. It is good to see the teachers helping students by EAL and also CAL, however, the best 
to see is that students are helping students too. By that, we know that our school is            
extremely united. 

Second, the students are very humble. For example, if 
there’s a proud child, but when he or she saw two children 
saying each other ‘s good points , the student can be 
affected. So, if they are nice to each other , then it create a 
wonderful study environment. 

In summary, I loved our school and the points are just a 
opinion. Let us make the school even better! 

——Emma Li G4 Panda 


